
Marcin Kostecki <marcin.kostecki@demagog.org.pl>

Pytanie o tabor produkowany w Polsce
Rzecznik prasowy ZTM <rzecznik@ztm.waw.pl> 9 maja 2025 10:16
Do: Marcin Kostecki <marcin.kostecki@demagog.org.pl>, "piotr.litwin@demagog.org.pl" <piotr.litwin@demagog.org.pl>

Dzień dobry

Odsetek taboru pochodzącego z Polski jest większy, zaszły zmiany w poszczególnych rodzajach. W tabeli aktualne
liczby. np. MZA kupiły niemal 200 Solarisów z Polski a w zeszłym roku autobusy elektryczne BYD prod chińskiej.
Tramwaje Warszawskie kupiły tramwaje hyundai. Metro Warszawskie przekazało do Ukrainy rosyjskie pociągi ale
jednocześnie kupiło czeskie Skody. SKM ma obecnie wszystkie pociągi z polskich zakładów - PESA i Newag.

Tomasz Kunert
Rzecznik prasowy
tel.: +48 22 45 94 228
tel. kom.: +48 510 206 168
e-mail.: t.kunert@ztm.waw.pl

Ostrzeżenie o Poufności: Informacje zawarte w niniejszej wiadomości elektronicznej e-mail (uwzględniając wszelkie załączniki) są
przeznaczone wyłącznie dla osobistego i poufnego wykorzystania przez wskazanych powyżej adresatów. Jeżeli nie jesteś adresatem
ani osobą uprawnioną przez adresata do czytania niniejszej wiadomości, informujemy, że otrzymałeś ten dokument pomyłkowo i
dlatego każde przeglądanie, ujawnianie, rozpowszechnianie, dystrybucja i kopiowanie tej wiadomości jest niedozwolone. Jeżeli
otrzymałeś tą wiadomość pomyłkowo, prosimy niezwłocznie poinformować nadawcę drogą elektroniczną oraz usunąć oryginalną
wiadomość. Dziękujemy.
 
Confidentiality Notice: The information contained in this e-mail message (including any attachments) is intended only for the personal
and confidential use of the recipient(s) named above. If the reader of this message is not the intended recipient or an agent responsible
for delivering it to the intended recipient, you are hereby notified that you received this document in error and that any review,
disclosure, dissemination, distribution, or copying of this message is strictly prohibited. If you have received this communication in error,
please notify me immediately by e-mail and delete the original message. Thank you.
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